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PROTOKÓŁ Nr IX/19 
IX sesji Rady Gminy Pszczółki, 

która odbyła się w dniu 25 czerwca 2019 r., 
w Kamienicy Kultury w Pszczółkach 

 
IX sesja Rady Gminy Pszczółki rozpoczęła się o godzinie 9:00 w Kamienicy Kultury   

w Pszczółkach. Obradom przewodniczyła p.Anna Staniewicz - Przewodnicząca Rady 
Gminy, protokółowała: Dorota Gromadzka - Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego i obsługa 
Rady Gminy. 

Radni otrzymali materiały wraz z projektami uchwał w terminie przewidzianym 
prawem. 
PORZĄDEK OBRAD: 
1. Sprawy regulaminowe: 
     1)  otwarcie sesji, 

2)  stwierdzenie kworum, 
3)  przedstawienie porządku obrad, 
4)  przyjęcie protokołów VII i VIII sesji, 

2. Przedstawienie RAPORTU o stanie gminy 

3. Debata nad RAPORTEM 

4. Głosowanie w sprawie udzielenia Wójtowi wotum zaufania i podjęcie uchwały w tej 
sprawie 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Pszczółki za 2018 r., ocena jego realizacji          
i opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu - przedstawia             
p.A.Lendzion 

6. Sprawozdanie finansowe gminy Pszczółki za 2018 r. - przedstawia p.A.Lendzion 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu                    
i sprawozdania finansowego gminy Pszczółki za 2018 r. - przedstawia p.A.Staniewicz 

8. Informacja o stanie mienia komunalnego Gminy Pszczółki na dzień 31.12.2018 r. - 
przedstawia p.A.Gołkowska 
9. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy 
Pszczółki - przedstawia p. M.Niemczuk 

10. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie wniosku Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Pszczółki - przedstawia p.A.Lendzion 

11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Pszczółki - przedstawia 
p.A.Staniewicz 

12. Rozpatrzenie projektów i podjęcie następujących uchwał: 
1) w sprawie upoważnienia Wójta do zawarcia porozumienia dotyczącego przekazania 

środków na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji - referuje p. O.Laskowska,  
2) w sprawie zmiany budżetu gminy Pszczółki na 2018 r. - referuje p. A.Lendzion, 
3) w sprawie porozumienia z Powiatem Gdańskim na realizację zadania pn. "Święto 

Miodu Pszczółkowskiego" - referuje p. O.Laskowska,  
4) w sprawie udzielenia jednorazowego wsparcia rzeczowego „Maćkowe” - referuje p. 

A.Feliksiak, 
5) w sprawie realizacji projektu pn. „Cała naprzód II” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020 - referuje 
p.B.Nowakowska,  

6) w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości gminnych pod pojemniki na odzież 
używaną - referuje p. A.Szymecka-Jocz, 

7) w sprawie wydzierżawienia części działki nr 235 w Kolniku - referuje p. A.Szymecka-
Jocz, 

8)  w sprawie sprzedaży części działki nr 103/6 w Różynach - referuje p. A.Szymecka-
Jocz, 
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9) w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Pszczółki - referuje p. O.Laskowska 
 

13. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
między sesjami oraz o korespondencji wpływającej do Kancelarii Rady 

14. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami  
15. Wolne wnioski i informacje. 
 

Ad.1 Sprawy regulaminowe: 
      1) otwarcie sesji 
 

IX sesję Rady Gminy Pszczółki otworzyła Przewodnicząca Rady słowami: „Otwieram 
IX sesję Rady Gminy Pszczółki”. Powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie. 
 

      2) stwierdzenie kworum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady stwierdziła obecność 11 radnych 
(4 nieobecnych - radni: Marta Grzeszczyk, Paweł Cichocki, Krzysztof Kutkowski i Piotr 
Pestka) - lista obecności w załączeniu. Powiedziała, że sesja jest prawomocna i zdolna do 
podejmowania uchwał.  

W sesji uczestniczyło także 7 sołtysów - lista obecności w załączeniu. 
 

      3) przedstawienie porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad znajduje się w materiałach na 
sesję, które otrzymali radni i zapytała, czy są do niego uwagi. Żadnych uwag nie zgłoszono.  
 

4) przyjęcie protokołów VII i VIII sesji 
Przewodnicząca Rady A.Staniewicz powiedziała, że protokoły VII i VIII sesji były 

udostępnione do wglądu w kancelarii Rady Gminy i radni nie wnieśli do nich żadnych uwag, 
w związku z czym zostają zatwierdzone przy braku sprzeciwu. 
 

Ad.2 Przedstawienie RAPORTU o stanie gminy 
 

        Pan Wójt powiedział, że miniony rok był rokiem dwóch gospodarzy. Stwierdził, że 
przejął gminę w bardzo dobrym stanie - z niskim wskaźnikiem zadłużenia, z szeregiem 
strategicznych inwestycji zrealizowanych w minionych latach, m.in. modernizacją ujęć 
wody, modernizacją oczyszczalni ścieków sanitarnych. Powiedział, że Gmina posiada 
kilkanaście dokumentacji projektowych wraz w pozwoleniami na budowę, które sukce-
sywnie będą realizowane.  
 Raport o stanie gminy, w formie prezentacji multimedialnej, przedstawiła p.Aleksandra 
Feliksiak. Raport pokazuje wykonanie budżetu za 2018 r., realizację Strategii Rozwoju 
Gminy Pszczółki, najważniejsze inwestycje w gminie, współpracę z organizacjami 
pozarządowymi, zadania z zakresu pomocy społecznej.  
 Część raportu, obejmującą zagadnienia związane z pracą Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej, przedstawiła p. Beata Nowakowska - kierownik tej placówki. Omówiła złożone 
wcześniej do kancelarii Rady Gminy sprawozdania: 

1) ocenę zasobów pomocy społecznej Gminy Pszczółki za 2018 r., 
2) sprawozdanie z działalności Gm. Ośrodka Pomocy Społecznej w Pszczółkach za 2018 r., 
3) sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2018 r., 
4) sprawozdanie z realizacji Gm. Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Pszczółki za rok 2018, 
5) sprawozdanie z realizacji Programu na rzecz Seniorów Gminy Pszczółki za 2018 r., 
6) sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Pszczółki za rok 2018, 
7) sprawozdanie z realizacji w 2018 r. Gm. Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gm. Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 
Pszczółki.  

Radny Z.Łysik podkreślił znaczenie symbolicznego posadzenia 100 dębów na 100-lecie 
odzyskania niepodległości. Powiedział, że ogólnie jest z czego się cieszyć, wskaźniki mamy 
dobre, zadłużenie nieduże. Minusem jednak jest to, że Rada Gminy poprzedniej kadencji, 



3 

w której pracował, przeoczyła wielkość składek za odpady komunalne i Rada nowej kadencji 
musiała je drastycznie podwyższyć, z czego mieszkańcy są niezadowoleni.  
 

Ad.3 Debata nad RAPORTEM 
 

 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że 24 czerwca br. upłynął termin 
zgłoszenia się mieszkańców do udziału w debacie. Ponieważ nikt się nie zgłosił, głos               
w debacie mogą zabrać tylko radni.  
Radny R.Pstrągowski powiedział, że przed nową Radą jest mnóstwo do zrobienia.                   
W Różynach czeka nas poważna inwestycja - przebudowa ul. Młyńskiej oraz wykonanie 
drogi dojazdowej do boiska ORLIK, będącego wizytówką miejscowości. Cieszy stan gminy, 
zwłaszcza to, że nie mamy zbyt dużego zadłużenia. 
Radna M.Niemczuk powiedziała, że jako przedstawicielka wsi Kolnik, prosi o zwrócenie 
większej uwagi na tę miejscowość. Pięknie się ona rozbudowuje, ale również wymaga 
inwestycji. 
Przewodnicząca Rady Gminy podsumowała, że stan gminy jest bardzo dobry, zrealizowane 
w minionym roku inwestycje były bardzo potrzebne, odbyło się wiele wydarzeń kulturalnych. 
Ogólnie rok 2018 był dla naszej gminy „na plus”. 
 

Ad.4 Głosowanie w sprawie udzielenia Wójtowi wotum zaufania i podjęcie uchwały w tej 
sprawie 

 Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o wypowiedzenie się w kwestii udzielenia 
Wójtowi wotum zaufania, w drodze głosowania, przez podniesienie ręki. 
Wszyscy radni opowiedzieli się „ZA”.  
 

Następnie Pani Staniewicz zarządziła głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych nad 
uchwałą w sprawie udzielenia Wójtowi wotum zaufania, z wynikiem: ZA - 11 głosów. 
Obecnych na sesji 11 radnych, wynik głosowania: ZA - 11 radnych, głosów przeciw                       
i wstrzymujących się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr 
IX/63/19. 
 

Ad.5 Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Pszczółki za 2018 r., ocena jego realizacji          
i opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu  
 

 Pani A.Lendzion powiedziała, że sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na 
wspólnym posiedzeniu trzech Komisji Rady Gminy w dniu 29 maja br. oraz przedstawione 
w raporcie o stanie gminy. Następnie odczytała treść uchwały składu orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 18 kwietnia 2018 r., w której pozytywnie 
zaopiniowano sprawozdanie gminy Pszczółki z realizacji budżetu za 2018 rok wraz                   
z informacją o stanie mienia komunalnego. 
Pytań nie było. 
 

Ad.6. Sprawozdanie finansowe gminy Pszczółki za 2018 r.  
 

 Sprawozdanie przedstawiła p.A.Lendzion. Powiedziała, że składa się ono z czterech 
elementów:  - bilansu z wykonania budżetu Gminy Pszczółki,  

                  - bilansu jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego, 
                  - rachunku zysków i strat jednostki, 
                  - zestawienia zmian w funduszu jednostki,  

sporządzonych na dzień 31 grudnia 2017 r. oraz wyciągu z danych zawartych w załączniku 
„Informacja dodatkowa”. Sprawozdanie to również było szczegółowo omówione podczas 
wspólnego posiedzenia Komisji w dniu 29 maja br. 
Pytań nie było. 
 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu                    
i sprawozdania finansowego gminy Pszczółki za 2018 r.  
 

 Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego gminy Pszczółki za       
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2018 r., i zarządziła głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji  
11 radnych, wynik głosowania: ZA - 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 
było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr IX/64/19. 
 

Ad.8 Informacja o stanie mienia komunalnego Gminy Pszczółki na dzień 31.12.2018 r.  
 

      Informację o stanie mienia komunalnego przedstawiła p.A.Gołkowska.  
Pytań nie było. 
 

Ad.9 Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy 
Pszczółki   
 

      Pani M.Niemczuk odczytała treść wniosku Komisji Rewizyjnej z dnia 29 maja 2019 r., 
skierowanego do Rady Gminy, w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy 
Pszczółki z tytułu wykonania budżetu gminy w 2018 r.  
 

Ad.10 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie wniosku Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Pszczółki  
 

       Pani A.Lendzion odczytała treść uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 6 czerwca 2019 r., w której pozytywnie zaopiniowano 
wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Pszczółki z tytułu 
wykonania budżetu za 2018 r.  
 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Pszczółki  
 

 Pani A.Staniewicz powiedziała, że Rada Gminy zapoznała się ze wszystkimi 
dokumentami niezbędnymi do podjęcia decyzji w sprawie absolutorium dla Wójta. Ponieważ 
decyzja ta jest podejmowana w drodze uchwały, przedstawiła projekt dokumentu i zarządziła 
głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 11 radnych, wynik 
głosowania: ZA - 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr IX/65/19. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 10-minutową przerwę w obradach. 
 

Ad.12 Rozpatrzenie projektów i podjęcie następujących uchwał: 
 

1) w sprawie upoważnienia Wójta do zawarcia porozumienia dotyczącego przekazania 
środków na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji 
 

Pani O.Laskowska powiedziała, że Komendant Powiatowy Policji zwrócił się z prośbą                   
o przekazanie środków finansowych na nagrody dla funkcjonariuszy pracujących na terenie 
naszej gminy, w związku z czym proponuje się przekazanie na ten cel kwoty 2 tys. zł. 

 

       Ponieważ do projektu uchwały nie było pytań, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 11 radnych, wynik 
głosowania: ZA - 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr IX/66/19. 
 

2) w sprawie zmiany budżetu gminy Pszczółki na 2018 r. 
 

 Pani A.Lendzion powiedziała, że projekt uchwały obejmuje dwie zmiany w budżecie: 
zmniejszenie planu dochodów o kwotę 249,76 zł w związku z rozliczeniem dotacji na 
realizację projektu pt. „Cała Naprzód I” oraz przesunięcie kwoty 2 tys. zł z przeznaczeniem 
na nagrody na policjantów.  
 

       Ponieważ do projektu uchwały nie było pytań, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 11 radnych, wynik 
głosowania: ZA - 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr IX/67/19. 
 

3) w sprawie porozumienia z Powiatem Gdańskim na realizację zadania pn. "Święto Miodu 
Pszczółkowskiego"  
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 Pani O.Laskowska powiedziała, że Rada Powiatu Gdańskiego podjęła uchwałę              
o przyznaniu Gminie Pszczółki kwoty 7.000 zł na wspólną realizację zadania pn. Święto 
Miodu Pszczółkowskiego”. Niniejsza uchwała dotyczy zgody dla Wójta na podpisanie 
porozumienia w celu otrzymania tej dotacji. 
 

        Ponieważ do projektu uchwały nie było pytań, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 11 radnych, wynik 
głosowania: ZA - 10 radnych, przeciw - 1 radna (Joanna Falasa), głosów wstrzymujących 
się nie było. Uchwała została podjęta i nadano jej nr IX/68/19. 
 

4) w sprawie udzielenia jednorazowego wsparcia rzeczowego „Maćkowe” 
 

 Pani A.Feliksiak powiedziała, że uchwała jest uzasadniona chęcią wsparcia rodzin      
z gminy Pszczółki w pierwszym etapie życia dziecka. Rodzice nowo narodzonych dzieci 
otrzymają wyprawkę o wartości do 200,00 zł, obejmującą kosmetyki, tekstylia oraz inne 
akcesoria, potrzebne do opieki nad dzieckiem. 
 

       Ponieważ do projektu uchwały nie było pytań, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 11 radnych, wynik 
głosowania: ZA - 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr IX/69/19. 
 

5) w sprawie realizacji projektu pn. „Cała naprzód II” w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020  
 

 Pani B.Nowakowska powiedziała, że projekt „Cała Naprzód II” jest kontynuacją 
projektu „Cała Naprzód I”. Jego liderem będzie Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie                     
w Gdańsku i całość środków będzie zabezpieczona przez tę placówkę.  
 

Radny Z.Łysik zapytał o liczbę osób bezrobotnych na terenie naszej gminy. 
Pani Nowakowska powiedziała, że na koniec 2018 r. były zarejestrowane 122 osoby.  
 

       Ponieważ do projektu uchwały nie było więcej pytań, Przewodnicząca Rady Gminy 
zarządziła głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 11 radnych, 
wynik głosowania: ZA - 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr IX/70/19. 
 

6) w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości gminnych pod pojemniki na odzież 
używaną  
 Pani A.Szymecka-Jocz powiedziała, że na terenie naszej gminy są ustawione 4 
pojemniki na odzież używaną. Ponieważ umowy na ich ustawienie były zawierane na okres 
roku od 2016 r., po trzech latach do zawarcia kolejnej umowy konieczna jest zgoda Rady 
Gminy.  
 

Pan Wójt zgłosił autopoprawkę w uzasadnieniu uchwały, gdzie w drugim akapicie na końcu 
zdania wpisano „wymagana jest zgoda Wójta”, a powinno być „wymagana jest zgoda Rady 
Gminy”.  
 

Radny R.Pstrągowski zapytał o koszt dzierżawy. 
Pani A.Szymecka-Jocz odpowiedziała, że jeden pojemnik zajmuje 2 m2 i koszt jego 
ustawienia to 25 zł netto miesięcznie.  
 

       Ponieważ do projektu uchwały nie było innych pytań, Przewodnicząca Rady Gminy 
zarządziła głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 11 radnych, 
wynik głosowania: ZA - 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr IX/71/19. 
 

7) w sprawie wydzierżawienia części działki nr 235 w Kolniku  
 

 Pan Wójt zgłosił autopoprawkę w uzasadnieniu uchwały, gdzie analogicznie, jak            
w poprzedniej uchwale, w drugim akapicie na końcu zdania wpisano „wymagana jest zgoda 
Wójta”, a powinno być „wymagana jest zgoda Rady Gminy”.  
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 Pani A.Szymecka-Jocz powiedziała, że w sierpniu br. kończy się 3-letni okres 
dzierżawy części działki nr 235 w Kolniku i na kolejny okres wymagana jest zgoda Rady 
Gminy. 
 

       Ponieważ do projektu uchwały nie było pytań, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 11 radnych, wynik 
głosowania: ZA - 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr IX/72/19. 
 

8) w sprawie sprzedaży części działki nr 103/6 w Różynach  
 

 Pani A.Szymecka-Jocz powiedziała, że uchwała dotyczy sprzedaży części działki nr 
103/6 lokatorom wielorodzinnego budynku, znajdującego się w bezpośrednim sąsiedztwie 
działki, z przeznaczeniem na ogródki działkowe. Zanim jednak to nastąpi konieczne jest 
wydzielenie geodezyjne części, na której znajduje się garaż jednego z lokatorów.  
 

       Ponieważ do projektu uchwały nie było pytań, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 11 radnych, wynik 
głosowania: ZA - 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr IX/73/19. 
 

9) w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Pszczółki 
 

 Pan Wójt wprowadził autopoprawkę do STATUTU Rady Seniorów - w rozdziale III       
§ 3 ust.2 pkt 2 lit. c, polegającą na zamianie zwrotu „mających bierne prawo wyborcze”, 
zwrotem „mających czynne prawo wyborcze”. 
 Powiedział, że uchwała stanowi odpowiedź na głos mieszkańców - seniorów, co do 
utworzenia organu, który mógłby doradzać Wójtowi i Radzie w kwestii inicjatyw 
senioralnych. Będzie to organ konsultacyjno-doradczy, powołany w celu integracji 
środowiska osób starszych i pobudzenia ich aktywności w życiu społecznym.  
 

       Ponieważ do projektu uchwały nie było pytań, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 11 radnych, wynik 
głosowania: ZA - 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr IX/74/19. 
 

Ad.13 Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
między sesjami oraz o korespondencji wpływającej do Kancelarii Rady 
 

 Pani A.Staniewicz powiedziała o swoim udziale w uroczystościach zakończenia roku 
szkolnego w placówkach oświatowych gminy Pszczółki. Poinformowała o piśmie 
mieszkanki Pszczółek w sprawie zalewania jej posesji przez wody opadowe. Powiedziała, 
że kopia pisma została przekazana do Przewodniczącej Komisji Gospodarczej i Rozwoju 
Gminy.  
 

Ad. 14 Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami 
 

 Pan Wójt przekazał informację o swojej działalności w okresie od ostatniej sesji Rady 
Gminy. M.in. powiedział o podpisaniu umów na: 
- budowę oświetlenia ulicznego w miejscowości Ulkowy,  
- przebudowę ul. W. Witosa w Pszczółkach,  
- przebudowę przepustu przy ul. Polnej w Pszczółkach,  
- budowę wodociągu przy ul. Gdańskiej w Różynach.  
 Poinformował o otrzymaniu dofinansowania do budowy nowoczesnego placu zabaw 
przy ul. Kościelnej w Pszczółkach. Powiedział o wniosku złożonym w ramach Budżetu 
Obywatelskiego, inicjatywach kulturalnych i edukacyjnych podejmowanych w gminie. 
Pełna informacja jest dostępna pod adresem:  
https://www.youtube.com/watch?v=RhB6Nmpz-Ag 
 

https://www.youtube.com/watch?v=RhB6Nmpz-Ag
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Ad.15 Wolne wnioski i informacje 
 

1. Radna Joanna Falasa: 
1) ponowiła prośbę o zorganizowanie spotkania w sprawie bezpieczeństwa ruchu na ul. 
Pomorskiej w Pszczółkach, na odcinku od ronda do drogi krajowej nr 91. Poprosiła, żeby 
uczestniczyli w nim przedstawiciele Policji, Autodromu Pomorze, sołtys i radni;  
2) zgłosiła problem zalewania wodą opadową nowej ścieżki pieszo-rowerowej przy ul. 
Pomorskiej za torami, w miejscu usytuowania barierek. Poprosiła o interwencję w tej 
sprawie w Starostwie Powiatowym i zasugerowała złożenie do Powiatu wniosek do budżetu 
o budowę kanalizacji deszczowej;  
3) powiedziała o stojącym na wylocie ul. Ogrodowej w Pszczółkach (przy cmentarzu) 
kontenerze, który zasłania widoczność i poprosiła, aby przestawić go w inne miejsce.  
 

W odpowiedzi na złożone wnioski Pan Wójt poinformował o spotkaniu z Komendantem 
Powiatowym Policji, w sprawach m.in. problemu dewastacji placów zabaw, spotkań 
informacyjnych w szkołach i przedszkolu oraz ruchu na ul. Pomorskiej. W sprawie ścieżki 
rowerowej - zapewnił, że do Starostwa zostanie wystosowany wniosek. Powiedział, że 
sprawa ustawienia kontenera również zostanie załatwiona. 
 

2. Pani Katarzyna Garside - Sołtys Ostrowitego, powiedziała o dewastacji Parku Brzozo-
wego - prawie każdego dnia wzywa Policję ze względu na śmiecenie, picie alkoholu                   
i używanie wulgarnych wyrazów.  
Wójt obiecał porozmawiać o tym z Policją  
 

3. Radna Wioleta Bizior poruszyła sprawę niszczenia urządzeń zabawowych na szlaku 
cysterskim i konieczności ich konserwacji. 
 

4. Przewodnicząca Rady przekazała prośbę mieszkańca o ustawienie znaku na ul. 
Sportowej w Pszczółkach - przy Ośrodku Zdrowia, informującego, która droga jest z pierw-
szeństwem przejazdu. 
 

Ad.16 Zamknięcie obrad. 
 

     Przewodnicząca Rady Gminy A.Staniewicz podziękowała wszystkim za udział w sesji 

Rady i zamknęła obrady słowami: ”Zamykam obrady IX sesji Rady Gminy Pszczółki”. 
 

Sesja zakończyła się o godz.11:20. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Protokółowała: D.Gromadzka                 PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY 
 

            

                                                                                           /-/ Anna Staniewicz 

 


